

Title (en)
ELECTRIC CURRENT BREAKING DEVICE.

Title (de)
ELEKTRISCHE STROMUNTERBRECHUNGSSANLAGE.

Title (fr)
DISPOSITIF D'INTERRUPTION DE COURANT ELECTRIQUE.

Publication
EP 0120874 A1 19841010 (FR)

Application
EP 83902802 A 19830913

Priority
CH 574382 A 19820930

Abstract (en)
[origin: WO8401469A1] The breaking device comprises a main contact (1) enclosed in a low pressure sealed housing (3) and an auxiliary contact (2) consisting of a sectioning blade (8) and of a horn (7) having a closure range (17) situated between two opening ranges (18 and 19). The closure range (17) of said auxiliary contact (2) extends on either side of the switching position of the main contact (1), and the sectioning blade (8) is within the opening range when the device is in the triggered and untriggered positions. The breaking device is thereby very resistant since the elements of the main contact are protected on one hand from the outer corrosion agents and on the other hand from damaging due to underload switching.

Abstract (fr)
Le dispositif d'interruption comprend un contact principal (1) enfermé dans une enceinte étanche (3) à basse pression et un contact auxiliaire (2) constitué par un couteau de sectionnement (8) et une corne (7) présentant une plage de fermeture (17) située entre deux plages (18 et 19) d'ouverture. La plage de fermeture (17) de ce contact auxiliaire (2) s'étend de part et d'autre de la position de commutation du contact principal (1), et le couteau de sectionnement (8) est dans une plage d'ouverture dans les positions enclenchée et déclenchée du dispositif. Le dispositif d'interruption présente de ce fait une grande endurance puisque les éléments du contact principal sont protégés d'une part des agents extérieurs de corrosion et d'autre part de l'endommagement dû à une commutation sous charge.

IPC 1-7
H01H 33/66; H01H 33/12

IPC 8 full level
H01H 33/12 (2006.01); **H01H 33/666** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 33/12 (2013.01); **H01H 33/6661** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8401469 A1 19840412; CH 649864 A5 19850614; DE 3367300 D1 19861204; EP 0120874 A1 19841010; EP 0120874 B1 19861029;
ES 283168 U 19851116; ES 283168 Y 19860601; IN 160175 B 19870627; IT 1168835 B 19870520; IT 8367946 A0 19830913;
PT 77423 A 19831101; PT 77423 B 19860213

DOCDB simple family (application)
CH 8300105 W 19830913; CH 574382 A 19820930; DE 3367300 T 19830913; EP 83902802 A 19830913; ES 283168 U 19830923;
IN 695DE1983 A 19831007; IT 6794683 A 19830913; PT 7742383 A 19830929